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Reunió de conveni 

A l'inici de la sessió d'avui, el president de la mesa de conveni ha volgut traslladar a la RT les 
conclusions extretes de les reunions que va mantenir amb cada organització sindical i, per això, 
ha demanat fer un recés només amb la part social. 

Després d'aquesta posada en comú, s'ha reunit també amb la RD i després d'un altre recés, ha 
finalitzat la sessió d'avui amb la proposta del president de la mesa de conveni manifestant que la 
negociació se centrarà en els següents punts: 

 Reducció de jornada 

 Permisos 

 Nocturnitat 

 Prima productivitat 

 

La Direcció 


